
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 16. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 160
Vil ministeren oplyse, hvor meget af den importerede soja, der blev anvendt til
dyrefoder, herunder fordelingen på sojafoder til henholdsvis køer og svin, for
hvert år i perioden 2005-2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Poll (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Poll@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2017-18
MOF Alm.del  Spørgsmål 160
Offentligt


